



6D5N·砂砂。 魔幻城市 MAGIC CITY CHONGQING





1 吉隆坡 ★ 重庆

集合于吉隆坡国际机场,飞往素有"山城"之称的重庆。

≌ 解放碑步行街

是一条集购物、美食、娱乐为一体的商业步行街。周边环境优美,解放碑、纪念碑等重庆标志性建筑林立。

△ 洪崖洞

位于重庆市渝中区嘉陵江畔的历史文化街区。悬空屋依崖而建,建筑风格独特,融合了传统与现代元素。

У 午餐: 机上用餐 | 晚餐: 鸳鸯火锅

至名国际酒店或同级

2 重庆 - 148公里 - 金佛<u>山</u>

🗂 金佛山 (含索道+往返巴士+含电瓶车)

【绝壁栈道+金龟朝阳步道】【古佛洞】 金佛山位于重庆,是一处令人叹为观止的 联合国教科文组织世界遗产地,以其惊人 的自然美景和文化意义而闻名。"金佛"一 统丁山体在阳光照射下酷似一尊金色坐

文字餐: 酒店 | 午餐: 金佛山风味 | 晚餐: 南川风味 依云酒店或同级

金佛山 - 89公里 - 武隆

🖰 仙女山国家森林公园 (含小火车)

公园占地面积约350平方公里,海拔400至 1700米。该公园以其美丽的自然风光而闻 名,包括森林、瀑布、洞穴和山峰。

🛗 武隆喀斯特景区

(环保车+下行电梯+电瓶车)

【天生三桥】【玻璃眺台】【天福官驿】

这是数百万年来由于地下河流侵蚀石灰岩而形成的一系列巨大的天坑。其中最大的天坑被称为天坑或天星坑,深度超过600米,直径约500米,是世界上最深最大的天坑之一。取景地《满城尽带黄金甲》利用武隆的自然美景和壮丽景色,向全球观众展示了该地区独特的文化和自然遗产,这部电影至今仍是中国电影的里程碑。

★早餐: 酒店 | 午餐: 武隆风味 | 晚餐: 三叶土鸡风味 | 恒安戴斯酒店或同级

4 武隆 - 170公里 - 重庆

🗂 李子坝轻轨穿楼 (远眺)

🖰 中山四路

是重庆丰富的历史和文化底蕴的见证,被 广泛认为是该市最美丽的街道之一。

🛗 弹子石老街

历史悠久的街道,以传统建筑和当地小吃摊为特色。游客可以品尝当地美食,漫步街头,了解当地的历史和文化。

△ 长嘉汇

这是一个大型购物中心,提供范围广泛的商品和服务,包括时尚服装、电子产品、化妆品和食品。该购物中心以其现代建筑和设计而闻名,是当地人和游客的热门目的地。

🗂 南滨路夜游

是长江南岸的一条风景优美的路线,在夜间可以欣赏到城市天际线的壮丽景色。

🖰 极限快乐杂技秀

🄀 早餐: 酒店 | 午餐: 巴国风味 | 晚餐: 自理

伊凡酒店或同级

5 重庆

🖺 全天自由活动

6 重庆 ★ 吉隆坡

送往机场,返回温暖的家。

❤️早餐: 酒店 | 午餐: 机上用餐

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。





KUALA LUMPUR **⊀** CHONGQING Assemble in KL International Airport for flight to Chongaing, which has been nicknamed the 'Mountain City' due to its location and topography. 🛗 Jiefangbei Pedestrian Street

It is a commercial pedestrian street that combines shopping, food, and entertainment. The surrounding area is beautiful with iconic buildings of Chongqing, such as Jiefangbei and the monument.

🛗 Hongya Cave

A cultural and historical district located on the bank of the Jialing River in Yuzhong District, Chongaing. The Hanging Houses are built along the cliffside and have a unique architectural style that blends traditional and modern elements.

⊁ Lunch: On Board | Dinner: Chongqing Hot Pot Sheng Ming International Hotel or similar

CHONGQING - 148km - JINFO MOUNTAIN

🛗 Jinfo Mountain

(Include Cable Car + Round-trip Shuttle Bus +Include Electric Car)

[Steep Cliff Plank Road + Golden Turtle Facing Sun Platform, Ancient Buddha

Jinfo Mountain, located in Chongaina, is a breathtaking UNESCO World Heritage Site known for its stunning natural beauty and cultural significance. The name "Jinfo" translates to "Golden Buddha," inspired by the mountain's appearance resembling a seated golden Buddha when the sun shines upon it.

🏋 Breakfast: Hotel | Lunch: Mt Jinfo Cuisine | Dinner: Nanchuan Cuisine

Yiyun Holiday Hotel or similar

Fairy Mountain State Forest Park

(Includes Train Ride)

The park covers an area of about 350 square kilometers and is situated at an altitude of 400 to 1,700 meters above sea level. The park is known for its beautiful natural scenery, including forests, waterfalls, caves, and mountain peaks.

JINFO MOUNTAIN - 89km - WULONG

Wulong Karst Scenic Area

(Includes Shuttle Bus + one way Elevator + Electric Car)

[Three Nature Bridges] [Glass Gallery] [Tianfu Posthouse]

It is a series of massive sinkholes that were formed over millions of years due to the erosion of limestone rocks by underground rivers. The largest of these sinkholes, known as the Heavenly Pit or Tianxing Pit, has a depth of over 600 meters and a diameter of around 500 meters, making it one of the deepest and largest sinkholes in the world. Filming location "The Curse of the Golden Flower's use of Wulong's natural beauty and stunning scenery helped to showcase the area's unique cultural and natural heritage to a global audience, and the film remains a landmark in Chinese cinema.

🏋 Breakfast: Hotel | Lunch: Wulong Cuisine | Dinner: Sanye Leaf Chicken

Days Hotel & Suites Hengan Chongqing or similar

🛗 Liziba Station Passing Through a Building

WULONG - 170km - CHONGQING

(Distant viewing)

Zhongshan Fourth Road

Is a testament to Chongqing's rich history and cultural heritage and is widely considered to be one of the most beautiful streets in the city.

Danzishi old street

Is a historic street that features traditional architecture and local food stalls. Visitors can enjoy the local food, take a stroll through the street, and learn about the history and culture of the area.

Changjiahui

It is a large shopping mall that offers a wide range of goods and services, including fashion apparel, electronics, cosmetics, and food. The mall is known for its modern architecture and design, and it is a popular destination for both locals and tourists.

Nanbin Road Night Tour

Is a scenic route along the south bank of the Yangtze River that offers stunning views of the city skyline at night.

- 🗂 Top Of The World Acrobatic Show
- ⊁ Breakfast: Hotel | Lunch: Baoguo Cuisine | **Dinner: Own Expenses**
- 🎹 Yifan Hotel or similar

CHONGQING

- Free at own leisure
- 🔀 Breakfast: Hotel | Lunch: Own Expenses | **Dinner: Own Expenses**
- 🎹 Yifan Hotel or similar

CHONGQING X KUALA LUMPUR

Transfer to airport for your flight back home with unforgettable memories.

🔀 Breakfast: Hotel | Lunch: On Board



行程亮点 HIGHLIGHTS

特点: 极限快乐杂技秀

SPECIAL: Top Of The World Acrobatic Show

景点: 武隆天坑 | 弹子石老街 | 长嘉汇 | 南滨路夜游

ATTRACTIONS: Wulong Karst Scenic Area | Danzishi Old Street | Changjiahui | Nanbin Road Night Tour

体验: 金佛山绝壁栈道

EXPERIENCE: Jinfo Mountain Steep Cliff Plank Road

美食: 鸳鸯火锅 | 三叶土鸡风味 | 南川风味 | 巴国风味

GOURMET: Chongqing Hot Pot | Sanye Leaf Chicken | Nanchuan Cuisine | Baguo Cuisine



护照或签证 – 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿、交通和自费项目可能会有所更动,恕不另行通知。
 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,UVSB将保留更改或取消行程的权利。
- 若UVSB的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保 3. 留更正的权利。
- 每位参与UVSB团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如,交诵延 误/取消、疾病、天气、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,UVSB一概不负责,旅客需自 行负责额外的费用。
- 5. 详情条规,请参阅单据背页或浏览 https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

备注: UVSB为UbinGO Vacations Sdn Bhd。

- 中国祖 内加ァ宏 1. 所有行程以中文讲解为主。 2. 如預订三人间,提供的额外床整为滚动式折叠床。 3. 因费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 4. 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃及伴手礼。

Tentative Flight Details - Subject to Change

Travel Essentials:

Passport & Visas – Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels, transportation and optional tour are subject to change without prior
- 2. UVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen
- circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.

 UVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; UVSB reserves the right to make corrections as required.
- 4. Every person participating in UVSB's tours shall travel at his/her own risk. UVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://ubingo.my/home/terms.php
- 6. All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: UVSB refers to UbinGO Vacations Sdn Bhd.

- China Tours Additional Terms & Conditions:

 1. Tours are conducted in Mandarin.

 2. Triple Room Third person shall be based on a rollaway bed.

 3. For booking triple-share rooms please note that additional bed is based on "roll-away" bed.

 4. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks and gift are offered for sale on board the coach.

For Agent Use Only:

Updated Date: DEC 2023